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PROTOKÓŁ  Nr 38.2012 

          z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia 

 z dnia  25 czerwca 2012r. 
 

Obecni: 

 

1. Tadeusz Sasin                          - Przewodniczący Komisji 

2. Robert Szydlik                         - Zastępca Przewodniczącego 

3. Włodzimierz Fydryszek           - Członek Komisji 

4. Stefan Mikiciuk              - Członek Komisji 

5. Kamil Laskowski             - Członek Komisji 

 

Zaproszeni goście: 

1. Jadwiga Gizińska – dyrektor ZOPO 

2. Grażyna Krupa – Specjalista ds. funduszy zewnętrznych 

 

Porządek: 

1. Informacja o spotkaniach kulturalno-społeczno-sportowych  

w okresie od 08.06.2012r. do 25.06.2012r. 

2. Omówienie materiałów na sesję - informacja odnośnie tworzenia 

punktów przedszkolnych na terenie Gminy Tłuszcz.  

3. Sprawy różne. 

 

Proponowany porządek został przyjęty. 

 

Ad 1. 

08.06.2012r. – uroczystości pogrzebowe Pana Andrzeja Oleksiaka, 

09.06.2012r. – występ Chóru Miejskiego Lux Mea w VII Festiwalu Muzyki 

Sakralnej w Ząbkach. Chór Lux Mea otrzymał nagrodę, jako Najlepszy Chór z 

Powiatu Wołomińskiego, 

11.06.2012r. – spotkanie w Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji  - Żołnierze 

Wyklęci, 

12.06.2012r. –rozwiązanie Komitetu Organizacyjnego obchodów 150-rocznicy 

uruchomienia Drogi Żelaznej Petersbursko – Warszawskiej i przejazdu 
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pierwszego pociągu przez stację Tłuszcz w dniu 18 maja 1862r., 

13.06.2012r. – podsumowanie konkursu plastyczno-literackiego w ramach 

obchodów 150-lecia Kolei Żelaznej Petersburg-Warszawa  w Muzeum 

Towarzystwa Przyjaciół Ziemi Tłuszczańskiej, 

14.06.2012r. – zebranie Związku Emerytów, Rencistów i Nauczycieli, 

15.06.2012r. – udostępnienie dokumentacji na temat Cypriana Kamila Norwida 

ze zbiorów Towarzystwa Przyjaciół Ziemi Tłuszczańskiej, 

17.06.2012r. – 35-lecie posługi kapłańskiej Dziekana Władysława 

Trojanowskiego – podziękowanie dla wszystkich biorących udział w obchodach, 

20-21.06.2012r. – udział w ocenie ogródków przydomowych w ramach 

Konkursu na najładniejszy ogródek przydomowy, 

21.06.2012r. – spotkanie powiatowe Związku Emerytów, Rencistów i 

Nauczycieli, 

21.06.2012r. – przedstawienie teatralne pt. „Piotruś Pan”, 

22.06.2012r. – zebranie sprawozdawcze Terenowego Koła Pszczelarzy, 

X, XI, XII kolejka Ligi Bobra. 

Radny Stefan Mikiciuk poinformował, iż trwają przygotowania Chóru 

Miejskiego Lux Mea do warsztatów  muzycznych w Kacwinie na których będą 

się odbywały codzienne pięciogodzinne próby. Członków chóru czeka ciężka 

praca. 

Ad 2.  

 Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury  Zdrowia Pan Tadeusz Sasin zwrócił 

się do obecnej na posiedzeniu Pani Jadwigi Gizińskiej, aby wyjaśniła potrzebę 

przygotowanych na najbliższą sesję projektów uchwał: 

1. w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego w Zespole Szkół 

im. Władysława Podkowińskiego w Mokrej Wsi, 

2. w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli, oddziałów 

przedszkolnych i innych form wychowania przedszkolnego w 

szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Tłuszcz. 

Pani Jadwiga Gizińska wyjaśniła, iż Punkt Przedszkolny w Mokrej Wsi jest 

obecnie realizowany w ramach projektu, i aby nie zwracać środków 

finansowych, które były datowane na ten cel musi funkcjonować przynajmniej 

przez 1 rok. Jest to warunek konieczny według założeń zawartej umowy. 

Dyrektor ZOPO wyjaśniła obecnym radnym dlaczego został utworzony w ZS w 

Mokrej Wsi Punkt Przedszkolny, a nie Przedszkole. Mianowicie placówka 

oświatowa w Mokrej Wsi  nie ma odpowiednich warunków, żeby utworzyć 

typowy oddział przedszkolny, gdyż musiałaby spełniać całkiem inne 
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obwarowania.  Obecnie realizowany jest projekt unijny, jednakże jego realizacja 

zakończona będzie  we wrześniu tego roku, więc według warunków projektu 

Punkt Przedszkolny musi funkcjonować od października przez 12 kolejnych 

miesięcy. Pani Gizińska poinformowała, iż na ten rok kalendarzowy są 

zabezpieczone środki finansowe na wynagrodzenia dla nauczycieli. Do Punktu 

Przedszkolnego w Mokrej Wsi będzie uczęszczało 15 dzieci w wieku 3-5 lat. 

Rodzice uiszczają płatność miesięcznie za każdą godzinę, która przekracza 

pięciogodzinną bezpłatną opiekę. 

Pani dyrektor ZOPO dodała, iż dwa przygotowane ww. projekty uchwał są ze 

sobą powiązane. 

Radny Stefan Mikiciuk zapytał Panią Gizińską, jaki jest dalszy bieg łączenia 

klas pierwszych w placówkach oświatowych z terenów wiejskich i klasy IF ze 

Szkoły Podstawowej w Tłuszczu.  

Pani Jadwiga Gizińska poinformowała, iż zmniejszono liczbę klas I, i w Szkole 

Podstawowej w Tłuszczu uczniowie klasy IF zostali włączeni  do dwóch innych 

klas pierwszych. Dzieci miały zapewniony tydzień adaptacyjny, aby mogły 

zapoznać się z nowym nauczycielem i dziećmi. Natomiast w Zespole Szkół w 

Postoliskach zostaje tak jak było zaplanowane, jedna klasa 30 osobowa. Jeśli 

zwiększyłaby się liczebność  uczniów w tej klasie to jest możliwość zrobienia 

aneksu do arkusza. 

Pani Grażyna Krupa poinformowała o przygotowanym projekcie uchwały w 

sprawie upoważnienia Burmistrza Tłuszcza do zaciągnięcia zobowiązania 

wekslowego z przeznaczeniem na zabezpieczenie należytego wykonania 

zobowiązań określonych  w umowie o przyznanie pomocy w ramach działania 

413 „Wdrażanie lokalnych strategii rozwoju” w zakresie operacji 

odpowiadających warunkom przyznania pomocy w ramach działania „Odnowa i 

rozwój wsi” objętego PROW na lata 2007-2013, pomiędzy Gminą Tłuszcz a 

Samorządem Województwa Mazowieckiego na realizację operacji „Budowa 

wielofunkcyjnego boiska sportowego w Jasienicy”. Jest to związane z 

podpisywaną w niedługim czasie umową na wykonanie boiska 

wielofunkcyjnego w Jasienicy. 

 

Radni Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia zapoznali się również z pozostałymi 

projektami uchwał przygotowanymi na XV Sesję Rady Miejskiej w Tłuszczu. 

 

Ad 3. 

Radni zostali poinformowani o możliwości składania wniosków do Burmistrza 

Tłuszcza w formie pisemne na przygotowanych formularzach, które są 

rejestrowane, składane są na dziennik korespondencyjny, kierowane do 

pracownika merytorycznego do realizacji. 
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Radny Kamil Laskowski  w związku z podaną informacją wnioskuje, aby do 

pokoju radnych  (nr 47) został wstawiona drukarka i, aby zapewniony został 

dostęp do internetu bezprzewodowego. 

Radny Laskowskiego zastanawia fakt otrzymania z projektu laptopów i 

podpisów elektronicznych przez radnych, i wprowadzenia nowych procedur. 

 

Radny Sasin Tadeusz  stwierdził, iż na terenie Gminy Tłuszcz nie ma apteki, 

która miałaby dyżury całodobowe i fakt ten utrudnia mieszkańcom realizację 

recept, a najbliższa apteka jest w Wołominie. 

Przewodniczący Komisji ponownie powrócił do tematu nadania tytułu 

Honorowego Obywatela Gminy Tłuszcz dla Pana Wnuka i prosi, aby na 

najbliższą Sesję został przygotowany stosowny projekt uchwały. 

Komisja zapoznała się z pismem wystosowanym przez Niepubliczny Zakład 

Opieki Zdrowotnej BIOS s.c. do Burmistrza Tłuszcza i Rady Miejskiej w 

Tłuszczu, które zostało złożone do urzędu w dniu 4 czerwca 2012r. (nr 1695) i 

dotyczy prośby o wykonanie prac budowlanych na terenie Przychodni w 

Tłuszczu  (wykonanie wiatrołapu, remont schodów) – załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu. 

Radni uważają, iż najemca Przychodni powinien partycypować w kosztach 

50/50 i wnioskują o przedłożenie stosownego kosztorysu. 

Pismo korespondencyjne wystosowane przez Radę Miejską w Łochowie, które 

wpłynęło do urzędu w dniu 19.06.2012r. będące apelem Społecznego Komitetu 

Budowy Pomnika Ignacego Jana Paderewskiego w Łochowie – załącznik nr 2. 

Komisja przyjęła do wiadomości treść pisma i pozostawia decyzję wsparcia 

Burmistrzowi Tłuszcza, jednakże sugeruje, aby ewentualne dofinansowanie nie 

przekroczyło kwoty 500 zł. 

Przewodniczący komisji Pan Tadeusz Sasin odniósł się do odczytanej treści 

pisma krytycznego w sprawie podsumowania finału konkursu plastyczno – 

literackiego w ramach obchodów 150 lecia Kolei Żelaznej Petersburg złożonego 

przez dyrektora CKSiR Pana Wysockiego Henryka w dniu 14.06.2012r. – 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

- do CKSiR trzykrotnie był dostarczany regulamin konkursu, 

- radny Sasin uzgodnił z dyrektorem Wysockim, że dzień, lub dwa wcześniej 

przed samymi obchodami odbędzie się otwarcie wystawy i, że wszystko będzie 

podsumowane 26.06.2012r. (Dni Tłuszcza), 

- Pan Sasin zwracał się do Pana dyrektora z prośbą o wykonanie plakatów 

informacyjnych wg. projektu dostarczonego dn. 13.06.2012r., jednakże spotkał 

się z odmową, bo plakaty podobno były niepotrzebne. Wykonane zostały w 

Wołominie, 
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- w skład komisji konkursowej wchodziły osoby, które miały bardzo duże 

kompetencje, m. in. Pan Andrzej Wójcik – polonista- od 20 lat członek tej 

komisji, Pani Stanisława Sikora – przewodnicząca TPD, nauczyciel języka 

polskiego z Gimnazjum, Klaudiusz Masalewski – plastyk. Wszystkie prace 

zostały ocenione rzetelnie i w sposób prawidłowy i za to należą się 

podziękowania dla składu komisji, 

- prawdą jest, że w tej samej grupie były dwa zbieżne nazwiska, po wyjaśnieniu 

całej sytuacji placówka oświatowa uczennicy została poinformowana faksem.  

Radny Sasin podsumował, iż na uroczystości wręczania nagród nikt z obecnych 

nie wnosił uwag i sprzeciwów, wszyscy laureaci zostali należycie uszanowani. 

Radny Fydryszek potwierdził, iż nie zauważył wśród obecnych oburzenia 

 

Następne posiedzenie komisji zostało ustalone na dzień  18 lipca 2012r.   

o godz. 14.30. 

Na tym protokół zakończono.   

       Przewodniczący Komisji 

        Tadeusz Sasin 

1. Dokument utworzony przez: Karolina Gajcy 

2. Data utworzenia dokumentu: 18.06.2012r. 

    


